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Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

2021. június 23-án megtartott soros, nyílt üléséről készült jegyzőkönyv 

 

T a r t a l o m:     

• Jegyzőkönyv 

• Jelenléti ív 

• Mellékletek 

 

Határozat száma Tárgy 

1/2021.(VI.23.) Hatvani Rendőrkapitányság 2020. évről szóló beszámolójának 

elfogadása 

2/2021.(VI.23.) Petőfibányai Polgárőr Egyesület 2020. évről szóló beszámolójának 

elfogadása 

3/2021.(VI.23.) Petőfibányai Kulturális és Testnevelési Közalapítvány 2020. évről 

szóló beszámolójának elfogadása 

4/2021.(VI.23.) Bródy Sándor Megyei és Városi Könyvtár 2020. évről szóló 

tájékoztatójának elfogadása 

5/2021.(VI.23.) Elővásárlási jogról lemondás 

6/2021.(VI.23.) Szerződéskötés DPO és IBF szolgáltatás nyújtására 

7/2021.(VI.23.) Kivitelezők kiválasztása – Magyar Falu Program, Orvosi rendelők 

fejlesztése – 2020 (MFP-HOR/2020) 

8/2021.(VI.23.) Petőfi Sándor Baptista Általános Iskola támogatása 

9/2021.(VI.23.) Petőfi téri társasházak kérelme parkoló kialakítására 

 

Petőfibánya, 2021. június 23. 

 

 

 

           Juhász Péter        Dr. Gyirán Viktor 

Polgármester        Jegyző  

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Petőfibánya Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. június 23-án 

megtartott soros, nyílt üléséről. 

 

Az ülés helye: 

Polgármesteri Hivatal, Polgármesteri szoba 

 

Jelenlévő képviselők: 

 

Juhász Péter, polgármester 

Szluka Norbert, alpolgármester 

Dr. Csillag Imre 

Molnár József 

Nagy Katalin 

Ondrék Attila 

Tomecz László 
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Tanácskozási joggal résztvevők: 

 

Dr. Gyirán Viktor, jegyző 

Héviz Aranka, külsős pénzügyi bizottsági tag 

Csetneki Zsolt, r. alezredes, kapitányságvezető 

Kovács Ferenc, körzeti megbízott 

Pásztor Sándor, polgárőrség 

Székelyné Szécsy Judit, PKTK titkár 

Martinkovics Sándorné, óvodavezető 

 

Javasolt napirendek: 

 

1. Rendőrség, Polgárőrség beszámolója 

  Előadó: Hatvan Városi Rendőrkapitányság Vezetője 

     Petőfibánya község Körzeti megbízottja 

    Polgárőrség Helyi Egyesületének Vezetője 

 

2. PKTK beszámolója 

  Előadó: a PKTK Kuratóriumának Elnöke 

 

 3. Indítványok, bejelentések, egyebek 

 

Juhász Péter, polgármester 

Köszöntöm a jelenlévőket soros testületi ülésünkön. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 

7 tagja közül jelen van 5 fő. Szluka Norbert alpolgármester úr előre jelezte távolmaradását, 

Tomecz László képviselő úr pedig azt, hogy késik.  Megállapítom, hogy a Testület 

határozatképes. Javaslom a napirend elfogadását a meghívó szerint. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, és tartózkodás nélkül elfogadja a 

napirendet. 

 

I. NAPIREND 

Rendőrség, Polgárőrség beszámolója 

 

Juhász Péter, polgármester 

Első napirendi pontunk a Rendőrség és Polgárőrség beszámolója. Köszöntöm körünkben a 

Rendőrkapitányság vezetőjét és a Polgárőrség elnökét. Van-e valami, amivel alezredes úr 

szeretné kiegészíteni a beszámolót? 

 

Csetneki Zsolt, r. alezredes, kapitányságvezető 

Petőfibányán személycsere történt, már nem Kovács Árpád a körzeti megbízott, hanem Kovács 

Ferenc. Az ő elérhetőségét mindenki tudja, illetve ki is van függesztve az előtérben. A tavalyi 

év számunkra is nehéz volt, sok új kihívással kellett szembenézni. Sok új feladatunk lett, 

többször kerestük egymást, többször egyeztettünk ezeknél az új dolgoknál. A polgárőrséggel és 

az önkormányzattal jó az együttműködés, köszönjük a támogatásukat! Ha bármi kérdésük van, 

nagyon szívesen válaszolunk.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Van valakinek kérdése, véleménye? Amennyiben nincs, kérem, hogy szavazzunk. Kérem, hogy 

aki elfogadja a rendőrség beszámolóját, az kézfelnyújtással jelezze.  
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Ezt követően a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi határozatot hozta: 

 

1/2021.(VI.23.) Képviselő-testületi határozat 

 

A Képviselő-testület a Hatvani Rendőrkapitányság 2020. évi tevékenységéről, a 

település közbiztonsági helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedéseiről és az azzal kapcsolatos feladatokról készül – a jegyzőkönyv 

mellékletét képező-beszámolóját a rendőrségről szóló mód. 1994. évi XXXIV. 

tv. 8. § (4) bekezdése alapján elfogadja. 

 

Felkéri a Képviselő-testület a Jegyzőt, hogy a Rendőrkapitányságot a 

határozatról értesítse. 

 

Felelős: jegyző 

Határidő: 15 nap 

 

Juhász Péter, polgármester 

A Polgárőrség beszámolója következik. Sándor, van-e valami, amivel szeretnéd kiegészíteni a 

beszámolódat? 

 

Pásztor Sándor, polgárőrség 

Tervben van, hogy szerzünk olyan rádiót, amivel a rendőrséggel azonnali kapcsolatot tudunk 

teremteni. Más településeken már van a polgárőröknek, nekünk még nincs. Illetve a 

kamerarendszerrel kapcsolatban azt szeretném mondani, hogy megfelelő végzettséggel 

rendelkező embereink vannak, mi távolból is tudnánk nézni a felvételeket, visszanézni nem, 

csak élőképet. Ez nekünk is nagy segítség lenne.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Adatvédelem miatt a jogszabályt meg kell nézni, anélkül ez nem megy. Van kérdés, vélemény 

a beszámolóhoz? Amennyiben nincs, kérem, hogy nyújtsa fel a kezét, aki elfogadja a 

polgárőrség beszámolóját. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi rendeletet hozta: 

 

2/2021.(VI.23.) Képviselő-testületi határozat 

 

A Képviselő-testület a Petőfibányai Polgárőr Egyesület, mint támogatott 

szervezet 2020. évi tevékenységéről és az önkormányzati támogatás 

felhasználásáról adott beszámolóját elfogadja. 

 

Felkéri a Képviselő-testület a Jegyzőt, hogy a Polgárőr Egyesületet a 

határozatról értesítse. 

 

Felelős: jegyző 

Határidő: 15 nap 
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II. NAPIREND 

PKTK beszámolója 

 

Juhász Péter, polgármester 

A PKTK beszámolója következik. Van valami, amivel szeretnétek kiegészíteni a beszámolót? 

 

Molnár József, képviselő 

A reflektorokat szeretnénk kicserélni led-esre, sokkal kevesebbet fogyaszt. Pályázat lenne jó 

rá, mert az ára kb. 800.000 Ft. Tudom, hogy mostanában nem volt felkapcsolva, de 

tűzveszélyességi okokból sem szabad erről megfeledkezni.  

 

Juhász Péter, polgármester 

A jövő évi költségvetés tervezésénél visszatérünk erre. Emlékszem, hogy az ideibe már nem 

fért bele. Van még valakinek kérdése, véleménye? Amennyiben nincs, kérem, hogy nyújtsa fel 

a kezét, aki a PKTK beszámolóját elfogadja. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodással 

az alábbi határozatot hozta: 

 

3/2021.(VI.23.) Képviselő-testületi határozat 

 

A Képviselő-testület a Petőfibányai Kulturális és Testnevelési Közalapítvány, 

mint támogatott szervezet beszámolóját a 2020. évi önkormányzati támogatás 

felhasználásáról elfogadja. 

Felkéri a Képviselő-testület a Jegyzőt, hogy a határozatról a támogatott szervezet 

képviselőjét értesítse. 

Felelős: Jegyző 

Határidő: 15 nap 

 

/Tomecz László képviselő úr megérkezik./ 

 

Juhász Péter, polgármester 

Bródy Sándor Megyei Könyvtár beszámolója következik. Van kérdés, vélemény? Amennyiben 

nincs, kérem, hogy nyújtsa fel a kezét, aki elfogadja a beszámolót. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi határozatot hozta: 

 

4/2021.(VI.23.) Képviselő-testületi határozat 

 

A Képviselő-testület a Bródy Sándor Megyei és Városi Könyvtár 2020. évéről szóló 

tájékoztatóját tudomásul veszi, azt elfogadja. 

 

Felkéri a Képviselő-testület a jegyzőt, hogy a határozatról a Bródy Sándor Megyei 

és Városi Könyvtár igazgatóját értesítse. 

 

Felelős:  Jegyző 

Határidő:  15 nap 
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III. NAPIREND 

Indítványok, bejelentések, egyebek 

 

Juhász Péter, polgármester 

Az azbesztgyanús bejelentés miatt megérkezett a környezetvédelmi hatóság állásfoglalása. 

Környezetkárosítás nem történt, de további vizsgálatokat fognak végezni. 

 

Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról, ezt kérem számozás nélküli határozattal 

elfogadni. Köszönöm. Majd jogszabályi tájékoztató, kérem tudomásul vételét! 

 

Ez volt az előterjesztés, de van még pár egyebek ehhez a napirendi ponthoz.  

A Bánya utca 4. számú ingatlanra elővásárlási joga van az önkormányzatnak. Egy vállalkozó 

szeretné megvenni és kis garzonlakásokká szeretné alakítani, kiadni. Kinek mi a véleménye? 

 

Molnár József, képviselő 

Én azt mondom, hogy most ne éljünk az elővásárlási jogunkkal, vegye meg, legalább rendben 

lesz az az épület.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Ez igaz, régen a település központja volt. Van, akinek más a véleménye? Amennyiben nincs, 

kérem, hogy szavazzunk. Nyújtsa fel a kezét, aki egyetért azzal, hogy ne éljünk a Bánya utca 

4. szám esetében az elővásárlási jogunkkal.   

 

Ezt követően a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi határozatot hozta: 

 

5/2021.(VI.23.) Képviselő-testületi határozat 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a HMKH 

Hatvani Járási Hivatala ingatlan-nyilvántartásában  

a) Petőfibánya, belterület 379/A/7 hrsz. alatt felvett, természetben 3023 Petőfibánya, 

Bánya utca 4. fszt. 7. a. alatt található, az ingatlan-nyilvántartás adatai szerint 27 m2 

alapterületű, „üzlet” megjelölésű társasházi ingatlan (34/1000-ed eszmei hányaddal 

és az alapító okirat szerint hozzá tartozó helyiségekkel) vonatkozásában 

b) Petőfibánya, belterület 379/A/8 hrsz. alatt felvett, természetben 3023 Petőfibánya, 

Bánya utca 4. fszt. 8. a. alatt található, az ingatlan-nyilvántartás adatai szerint 23 m2 

alapterületű, „üzlet, raktár” megjelölésű társasházi ingatlan (29/1000-ed eszmei 

hányaddal és az alapító okirat szerint hozzá tartozó helyiségekkel) vonatkozásában 

c) Petőfibánya, belterület 379/A/9 hrsz. alatt felvett, természetben 3023 Petőfibánya, 

Bánya utca 4. fszt. 5. a. alatt található, az ingatlan-nyilvántartás adatai szerint 13 m2 

alapterületű, „iroda” megjelölésű társasházi ingatlan (17/1000-ed eszmei hányaddal 

és az alapító okirat szerint hozzá tartozó helyiségekkel) vonatkozásában 

d) Petőfibánya, belterület 379/A/4 hrsz. alatt felvett, természetben 3023 Petőfibánya, 

Bánya utca 4. fszt. 4. a. alatt található, az ingatlan-nyilvántartás adatai szerint 11 m2 

alapterületű, „iroda” megjelölésű társasházi ingatlan (13/1000-ed eszmei hányaddal 

és az alapító okirat szerint hozzá tartozó helyiségekkel) vonatkozásában 

e) Petőfibánya, belterület 379/A/6 hrsz. alatt felvett, természetben 3023 Petőfibánya, 

Bánya utca 4. fszt. 8. a. alatt található, az ingatlan-nyilvántartás adatai szerint 20 m2 
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alapterületű, „üzlet” megjelölésű társasházi ingatlan (25/1000-ed eszmei hányaddal 

és az alapító okirat szerint hozzá tartozó helyiségekkel) vonatkozásában 

dr. Lőrincz Dávid ügyvéd által küldött megkeresést. 

A Képviselő-testület a fenti ingatlan eladásával kapcsolatosan jelenleg nem kíván 

élni az elővásárlási jogával. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy dr. Lőrincz Dávid ügyvéd 

részére az elővásárlási jogról lemondó nyilatkozatot tegye meg. 

Határidő: 15 nap 

Felelős: polgármester 

 

 

Juhász Péter, polgármester 

GDPR szolgáltatásra kaptunk árajánlatot, de még kettőt kértünk hozzá. Körbeadom. Javaslom, 

hogy a kedvezőbb összegű árajánlatot fogadjuk el. Van valaki, akinek más a véleménye? 

Amennyiben nincs, kérem, hogy szavazzunk. Kérem, hogy nyújtsa fel a kezét, aki egyetért.  

 

 Ezt követően a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi határozatot hozta: 

 

6/2021.(VI.23.) Képviselő-testületi határozat 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a DPO és IBF 

szolgáltatások nyújtására beérkezett árajánlatokat és az árajánlatokat összevetve az alábbi 

döntést hozta: 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a DPO és IBF 

szolgáltatás nyújtására a KÖZINFORMATIKA Közigazgatási Informatikai Szolgáltató 

Központ Nonprofit Kft.-vel (1043 Budapest, Csányi L. utca 34.) köt 24 hónapos szerződést az 

árajánlatban szereplő összegben és feltüntetett feladatokra vonatkozóan. 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a település 

Polgármesterét a szerződés aláírására. 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: polgármester 

 

Juhász Péter, polgármester 

Egy ingatlant, pontosabban földterületet megvételre ajánlottak fel az önkormányzatnak, kérnek 

bennünket, hogy adjunk ajánlatot. Nem tudom, hogy kell-e nekünk az a terület. 

 

Nagy Katalin, képviselő 

Csak a fű nő ott, szerintem felesleges megvenni.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Van valaki, akinek más a véleménye? Amennyiben nincs, kérem, hogy haladjunk tovább.  

 



7 

 

Állami tulajdonú ingatlanok kerülhetnek önkormányzati tulajdonba. Ez nekünk jó lehet, de 

kérem a testületet, hogy helyszíni bejárás nélkül ne tartsunk igényt semmire.  

 

Magyar Falu Program keretében pályázatot nyertünk a gyermekorvosi rendelő fűtésének 

korszerűsítésére. A gépészeti és építési-felújítási munkálatokra külön árajánlatokat kértünk.  

Felolvassa az árajánlatokat. 

 

Javaslom, hogy a legolcsóbbakat fogadjuk el. Van valaki, akinek más a véleménye? 

Amennyiben nincs, kérem, hogy szavazzunk.  

 

Ezt követően a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi határozatot hozta: 

 

7/2021.(VI.23.) Képviselő-testületi határozat 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat a Magyar Falu Program keretében meghirdetett, Orvosi 

rendelők fejlesztése – 2020 című, MFP-HOR/2020 kódszámú pályázati kiírású pályázaton 

sikeresen vett részt.  

Az eredményes pályázat megvalósítása érdekében az Önkormányzat a 3078394824 

iratazonosító számon nyilvántartott támogatói okiratokban foglaltaknak megfelelően az 

Petőfibánya, Akácfa utca 1/A; 309/3 hrsz-ú ingatlanon lévő gyermekorvosi rendelő 

fűtéskorszerűsítésére és festésére kért árajánlatokat összevetve az alábbi döntést hozta: 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy  

 

- a gyermekorvosi rendelő fűtéskorszerűsítésére érkezett árajánlatok közül a 

kivitelezésre a legalacsonyabb árajánlatot adó Ambrúzs Attila ev épületgépész- és 

gázipari technikust (3023 Petőfibánya, Apci út 16.) bízza meg az árajánlatban szereplő 

bruttó 2.197.300 Ft összegben; 

 

- a gyermekorvosi rendelő festésére érkezett árajánlatok közül a kivitelezésre a 

legalacsonyabb árajánlatot adó DUMIRO Építő Kft-t (3031 Zagyvaszántó, Dózsa 

György út 9.) bízza meg az árajánlatban szereplő bruttó 2.452.868 Ft összegben; 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a település 

Polgármesterét a szerződés aláírására. 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: polgármester 

 

 

Juhász Péter, polgármester 

A felújítást egyébként úgy szeretnénk megszervezni, hogy először minden anyagot 

megrendelünk hozzá. Ezután beszélünk az orvosokkal, Apccal. Ennek a felújításnak két hét 

alatt le kell zajlania. 

 

A következő téma az iskola kérelme. A fenntartótól kaptak 16.000.000 forintot felújításra, de 

közben áremelkedések voltak. A jelenleg hiányzó különbözet 1.500.000 forint. A javaslatom a 

következő: a költségvetésben el van különítve 2.000.000 Ft gördeszkapályára, ebből az 
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összegből kellene 1.500.000 Ft-ot átcsoportosítani. A gördeszkapályára lehet, hogy majd lesz 

pályázat, majd megpróbáljuk akkor. Kinek mi a véleménye? Tárgyaljuk meg! 

 

Héviz Aranka, külsős pénzügyi bizottsági tag 

Egyetértek. Menjen az iskolának, 2.000.000 Ft-ból színvonalas pályát nem lehetett volna 

létrehozni.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Van kérdés, vélemény? Amennyiben nincs, szavazzunk. Kérem, hogy nyújtsa fel a kezét, aki 

ezzel egyetért.  

 

Ezt követően a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi határozatot hozta: 

 

8/2021.(VI.23.) Képviselő-testületi határozat 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat megtárgyalta a Petőfi Sándor Baptista Általános Iskola 

kérelmét, melyben azzal a kéréssel fordultak az Önkormányzathoz, hogy anyagi támogatást 

kérjenek az iskola felújításához. A Baptista Szeretetszolgálat a 2021. évben 16 millió Ft 

támogatást biztosít erre a célra. A meglévő olajlábazat javítása helyett időtállóbb és 

esztétikusabb lambériaborításra lenne szükség, de mivel a faanyag ára nem fér bele a keretbe, 

1,5 millió forint hiányzik a lambéria kialakításához.  

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 2021. évi 

költségvetésben betervezett gördeszkapálya összegéből támogatja az Általános Iskola 

felújítását 1.500.000 Ft összegben. 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a település 

Polgármesterét, hogy a támogatást az iskola részére átutalja a szerződés aláírására. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: polgármester 

 

 

Juhász Péter, polgármester 

A Petőfi tér lakói parkolót szeretnének, ehhez követ tudunk biztosítani. Javaslom, hogy azért 

nézzük meg a helyszínt és egyeztessünk a lakókkal. A költségvetésben átcsoportosított 

gördeszkapálya fennmaradó összegét ide be lehetne tenni. Van valaki, akinek más a véleménye? 

Ha nincs, akkor szavazzunk. Kérem, hogy nyújtsa fel a kezét, aki az elhangzottakkal egyetért.  

 

Ezt követően a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi határozatot hozta: 

 

9/2021.(VI.23.) Képviselő-testületi határozat 

Petőfibánya Községi Önkormányzat megtárgyalta a Petőfibánya, Petőfi tér 2. és 3. számú 

társasházak lakóinak kérelmét, melyben a parkolási gondjaik megoldását kérik a Képviselő-

testülettől. 
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Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a helyszínen 

megtekinti a jelenlegi állapotot, illetve amennyiben a területen ki lehet alakítani parkolásra 

alkalmas területet, akkor a 2021. évi költségvetésben betervezett gördeszkapálya összegéből 

támogatja a Petőfi tér melletti területeken állandó parkolók kialakítását, természetesen a lakók 

által felajánlott munkavégzés igénybevételével. 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a település 

Polgármesterét, hogy a parkolók kialakításához szükséges mennyiségű kő vásárlásáról, 

kiszállításáról gondoskodjon. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: polgármester 

 

 

Juhász Péter, polgármester 

Van valakinek még valami? 

 

Nagy Katalin, képviselő 

A Rákellenes Liga prosztata szűrést szeretne szervezni július 10-én 10 órától az orvosi 

rendelőben. 

 

Juhász Péter, polgármester 

Rendben van.  

 

Molnár József, képviselő 

A múltkor voltam az óvodában, szerintem klímát kellene beszerelni, nagyon melegük volt a 

gyerekeknek. 

 

Juhász Péter, polgármester 

Megnézzük van-e rá keret, ha nincs, akkor jövőre betervezzük.  

Van még kérdése valakinek? Amennyiben nincs, a nyílt ülést bezárom, a zárt ülést megnyitom. 

 

 

K.m.f. 

 

      Juhász Péter        Dr. Gyirán Viktor 

      Polgármester                                        Jegyző  

 

 

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

      Smid Klaudia 

  jegyzőkönyvvezető 

     

 


